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Et kapitel er slut i Dansk Køre Forbunds historie, idet vores Protektor HKH Prinsesse Benedikte 
valgte at stoppe som protektor for DKF. Dette skete som et led i en tilpasning af protektorater i 
hele Kongehuset, og man valgte så i samme ombæring at reducerer kraftig i protektoraterne. 

Som afslutning på protektoratet havde jeg den ære sammen med Jette Malthe Bruun, at være 
inviteret til reception på Rosenborg Slot i anledning af HKH Prinsesse Benedikte`s 80 års 
fødselsdag. En dejlig dag hvor vi fik lejlighed til at hilse på HKH Prinsesse Benedikte. 

HKH Prinsesse Benedikte har oplyst at hun gerne fortsat vil inviteres til arrangementer i DKF, 
og i det omfang at tiden tillader det, gerne vil overvære stævner i DKF. 

 

Mange kuske har i årets løb vist flot kørsel, og også med flotte placeringer som resultat - både 
på det hjemlige plan, men også i udlandet. 

Vi er udfordret, der bliver færre der kører med hest i Danmark. Men jer der deltager i 
konkurrencer, skovture, turistkørsel, pløjning, bryllupskørsel, begravelseskørsel og m.m. – i 
viser flot kørsel og gør god reklame for sporten.  

 

Der har været stor fokus på hestevelfærd i det seneste år, og vel nok med god grund. Derfor er 
det virkelig glædeligt at erfare, at det bliver sat i højsæde rundt om i foreningerne, både i det 
daglige og til stævner. Som jeg ser det, så tåler omgangen med vores heste dagens lys. Vi har 
ikke noget at skjule. Men det må ikke blive en sovepude – vi skal til stadighed have fokus på 
hestevelfærd. 

 

Sluttelig – en stor tak til alle hjælpere og bestyrelser, uden den store frivillige indsats var der 
ikke noget DKF. 

 

Præsident for Dansk Køre Forbund 
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